

3 Clippings

Publication/Website	Daily News Egypt
Date	19/6/2013
Country	Egypt
Description	Daily Newspaper
Page	6
Article Type	Press Release

Egyptian Castle increases MEA investment

Driven by exploding energy demand, regional trading company signs strategic MOU with Global Knowledge Company to introduce sustainable energy solutions in MEA

Egyptian Castle Investments, a regional trading company on Tuesday announced it had increased its investments in the Middle East and Africa (MEA) region by signing a strategic agreement with Korea's Global Knowledge Company (GKC), one of the world's foremost energy companies. The Memorandum of Understanding (MOU) is the latest agreement between the two firms and highlights Egyptian Castle Investments' growing strength and reputation in the commodities sector as well as its aggressive expansion plans.

Commenting on the announcement, Mohamed Atta Gad, chairman and managing director of Egyptian Castle Investments said: "We're extremely pleased to be increasing our investment and activities in the region to complement our growing regional footprint. Our strategic MOU also signifies the potential Egyptian Castle and GKC sees for sustainable energy solutions in the MEA markets. With the region's energy demands predicted to rise exponentially in the coming decades, renewable energy is an effective way to meet future energy demand."

Under the terms of the agreement, Egyptian Castle Investments will become of GKC's main agents throughout the Middle East and Africa, including the UAE, Saudi Arabia, Egypt, Sudan, Morocco, Tunisia, Algeria, Libya, Kenya, Tanzania, Nigeria, Senegal, Namibia and South Africa. The company will be responsible for consulting and recommending optimal sites to implement sustainable or renewable energy projects.

Energy demand in the MEA region is expected to sky rocket, with latest sources estimating energy demand will grow by 30% in the coming

decade. This is prompting countries to seek alternatives from the rising cost of traditional sources such as electricity. Sustainable energy such as wind or solar has the advantage of being more cost effective as well as incredibly resource efficient, thus creating far less impact on the environment.

Although considered to be the preferred region to implement sustainable energy solutions such as solar, Africa and the Middle East's share of sustainable energy projects account for only 4% of the world's market share.

"Desert regions, for example Saudi Arabia, Egypt, Sudan, Libya and Algeria, are ideal places to implement sustainable energy projects. Through our active local presence in the region, we intend to proactively target these countries and we're looking forward to introducing needed sustainable energy solutions," concluded Atta Gad.

Specialising in the import and export of primary commodities such as cement, fertilisers, bitumen, processed food staples, steel, phosphate, chemicals, and various industrial

products, Egyptian Castle Investments is a leading regional trading company. With its transparent and efficient import/export process as well as extensive logistics network, the company has successfully traded throughout the region for 15 years. With offices in Egypt and the UAE, serving its main overseas markets of Africa, the Middle East, southern Europe and Asia, the company strives to play a major role in the region's growth and development through the supply of in demand goods and commodities.

3 Clippings

Publication/Website	Al Mesryoon
Date	19/6/2013
Country	Egypt
Description	Daily Newspaper
Page	11
Article Type	Press Release

ايجيبيشان كاسل للاستثمار توسع نطاق استثماراتها في منطقة الشرق الأوسط وأفريقيا

أعلنت اليوم شركة ايجيبيشان كاسل للاستثمار – إحدى الشركات التجارية الكبرى في المنطقة – أنها زادت من حجم استثماراتها بالشرق الأوسط من خلال توقيع اتفاقية استراتيجية مع شركة جلوبال نوليدج الكورية، التي تعد من الشركات الرائدة في الطاقة في العالم. وتعد منكرة التفاهم أحدث الاتفاقيات بين الشركتين، والتي تشير بدورها إلى القوة والسمعة المتنامية لشركة ايجيبيشان كاسل في قطاع التجارة و التسويق فضلا عن خططها التوسعية الضموحة.

في تعليقه علي الاعلان، صرح السيد محمد عطا جاد، رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب لشركة ايجيبيشان كاسل للاستثمار، قائلا: "إننا سعداء للغاية بزيادة حجم استثمارتنا وتوسيع نطاق أنشطتنا في المنطقة بما يعكس تنامي حضورنا وانتشارنا الإقليمي. وتكشف هذه الاتفاقية الاستراتيجية المستقبل الواعد لحلول الطاقة المستدامة في أسواق الشرق الأوسط وأفريقيا". وأكد عطا أن الطاقة المتجددة هي السبيل الوحيد لسد احتياجات الطاقة المستقبلية في ظل التوقعات بالزيادة الكبيرة في الطلب على الطاقة في الشرق الأوسط وأفريقيا في العقود القادمة.

ويعتزم بنود هذه الاتفاقية تصبح شركة ايجيبيشان كاسل إحدى الوكلاء الرئيسيين لشركة جلوبال نوليدج الكورية في دول الشرق الأوسط وأفريقيا مثل الإمارات العربية والسعودية ومصر والسودان والمغرب وتونس والجزائر وليبيا وتنزانيا ونيجيريا والسينغال وناميبيا وجنوب أفريقيا أيضا. وستكون شركة ايجيبيشان كاسل مسؤولة عن تقديم الخدمات الاستشارية واقتراح المواقع الأفضل لتنفيذ مشروعات الطاقة المتجددة والدائمة.

من المتوقع أن تتزايد الطلب على الطاقة بمستويات هائلة في الشرق الأوسط، إذ تتوقع أحدث التقارير أن يزيد الطلب على الطاقة بنسبة 30% بحلول العقد القادم، مما يدفع بعض الدول للبحث عن بدائل لارتفاع تكلفة المصادر التقليدية للطاقة مثل الكهرباء، وتميز الطاقة المتجددة بكونها موفرة في التكلفة فضلا عن كفاءتها العالية وتأثيرها الضئيل على البيئة.

بالرغم من أن أفريقيا والشرق الأوسط هي المنطقة المفضلة لتنفيذ مشروعات الطاقة الدائمة مثل الطاقة الشمسية إلا ان نصيب مشاركتها في تلك المشروعات لا يتجاوز 4% من حصة السوق العالمية.

وختم جاد تصريحته قائلا: "تعد المناطق الصحراوية في السعودية ومصر والسودان وليبيا والجزائر على سبيل المثال أماكن مثالية لإقامة مشروعات الطاقة المتجددة والشمسية، ونحرص من خلال وجودنا الملموس في المنطقة على الاستهداف المسبق لهذه الدول وننتطلع لتقديم حلول جذرية للطاقة المتجددة".

تتخصص الشركة في استيراد وتصدير المواد الأساسية مثل الأسمنت والأسمدة و القار والسلع الغذائية المصنعة والحديد والفوسفات والكيماويات بالإضافة إلى المنتجات الصناعية المتنوعة. لقد أصبحت شركة ايجيبيشان كاسل للاستثمار شريكا جديرا بالثقة بفضل عمليات الاستيراد والتصدير الفعالة ذات الشفافية العالية وشبكة اللوجستية الشاملة. تتواجد ايجيبيشان كاسل للاستثمار في المنطقة منذ 15 عاما ولديها فروع في مصر والإمارات لتلبي احتياجات الأسواق الدولية في أفريقيا والشرق الأوسط وجنوب أوروبا وآسيا، وتسعي الشركة جاهدة لتتوّم دور كبير في تنمية المنطقة وتطويرها من خلال إمدادها بالمنتجات والسلع المطلوبة

3 Clippings

Publication/Website	Sudan Vision
Date	22/6/2013
Country	Sudan
Description	Daily Newspaper
Page	5
Article Type	Press Release



Sudan Vision
AN INDEPENDENT DAILY

Egyptian Castle Increases its MEA Investment

Egyptian Castle Investments, a regional trading company announced it has increased its investments in the MEA region by signing a strategic agreement with Korea's Global Knowledge Company (GKC), one of the world's foremost energy companies. The Memorandum of Understanding (MOU) is the latest agreement between the two firms and highlights Egyptian Castle Investments growing strength and reputation in the commodities sector as well as its aggressive expansion plans.



Commenting on the announcement, Mr. Mohamed Atta Gad, Chairman and Managing Director of Egyptian Castle Investments said, "We're extremely pleased to be increasing our investment and activities in the region to complement our growing regional footprint. Our strategic MOU also signifies the potential Egyptian Castle and GKC sees for sustainable energy solutions in the Middle East and African markets. With the Middle East and Africa's energy demands predicted to rise exponentially in the coming decades, renewable energy is an effective way to meet future energy demand."

Under the terms of the agreement, Egyptian Castle Investments will be one of GKC's main agents throughout the Middle East and Africa, including the UAE, Saudi Arabia, Egypt, Sudan, Morocco, Tunisia, Algeria, Libya, Kenya, Tanzania, Nigeria, Senegal, Namibia, and South Africa. The company will be responsible for consulting and recommending optimal sites to implement sustainable or renewable energy projects.

Energy demand in the MEA region is expected to sky rocket, with latest sources estimating energy demand will grow by 30% in the coming decade. This is prompting countries to seek alternatives from the rising cost of traditional sources such as electricity. Sustainable energy such as wind or solar has the advantage of being more cost effective as well as incredibly resource efficient, thus creating far less impact on the environment.

Although considered to be the preferred region to implement sustainable energy solutions such as solar, Africa and the Middle East's share of sustainable energy projects account for only 4% of the world's market share.

"Desert regions, for example Saudi Arabia, Egypt, Sudan, Libya, Algeria, are ideal places to implement sustainable energy projects. Through our active local presence in the region, we intend to proactively target these countries and we're looking forward

to introducing needed sustainable energy solutions," concluded Atta Gad.

Specializing in the import and export of primary commodities such as cement, fertilizers, bitumen, processed food staples, steel, phosphate, chemicals, and various industrial products, Egyptian Castle Investments is a leading regional trading company.

With its transparent and efficient import/export process as well as extensive logistics network, the company has successfully traded throughout the region for 15 years.

With offices in Egypt and the UAE, serving its main overseas markets of Africa, the Middle East, Southern Europe and Asia, the company strives to play a major role in the region's growth and development through the supply of in demand goods and commodities.

3 Clippings

Publication/Website	Alam Rakamy
Date	23/6/2013
Country	Egypt
Description	Weekly Newspaper
Page	2
Article Type	Press Release

« إيجيبيشان كاسل » للاستثمار توسع نطاق استثماراتها في منطقة الشرق الأوسط وأفريقيا

أعلنت شركة إيجيبيشان كاسل للاستثمار إحدى الشركات التجارية الكبرى في المنطقة - أنها زادت من حجم استثماراتها بالشرق الأوسط من خلال توقيع اتفاقية استراتيجية مع شركة جلوبيال نويفيدج الكورية. التي تعد من الشركات الرائدة في المنطقة في العالم. وتعد متكرة القاهم أحدث الاتفاقيات بين الشركتين، والتي تشير بدورها إلى القوة والسمعة المتنامية لشركة إيجيبيشان كاسل في قطاع التجارة والتسويق فضلا عن خططها التوسعية المشمجة.

في تعليقه على الاعلان، صرح محمد عطا جاد رئيس مجلس الإدارة والمضو المنتدب لشركة إيجيبيشان كاسل للاستثمار، قائلا: «إننا سعداء للغاية بزيادة حجم استثماراتنا وتوسيع نطاق أنشطتنا في المنطقة بما يمكن تنامي حضورنا ونشاطنا الإقليمي. وتكشفت هذه الاتفاقية الاستراتيجية المستقبل الواعد لحلول الطاقة المستخدمة في أسواق الشرق الأوسط وأفريقيا». وأكد عطا أن الطاقة المتجددة هي المسيل الوحيد لسد احتياجات الطاقة المستقبلية في ظل التوقعات بالزيادة الكبيرة في الطلب على الطاقة في الشرق الأوسط وأفريقيا في العقود القادمة.

3 Clippings

Publication/Website	Alam Al Mal
Date	23/6/2013
Country	Egypt
Description	Weekly Newspaper
Page	3
Article Type	Press Release

«القلعة المصرية» توسع نطاق استثماراتها في الشرق الأوسط وأفريقيا

كتب- محمد أبو أحمد

كشفت شركة القلعة المصرية للاستثمار إحدى الشركات التجارية الكبرى في المنطقة أنها زادت من حجم استثماراتها بالشرق الأوسط من خلال توقيع اتفاقية استراتيجية مع شركة جلوبال نوليدج الكورية وتعد مذكرة التفاهم أحدث الاتفاقيات بين الشركتين والتي تشير بدورها إلى القوة والسمعة المتنامية لشركة القلعة المصرية في قطاع التجارة والتسويق فضلا عن خططها التوسعية الطموحة. وصرح محمد عطا جاد رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب لشركة القلعة المصرية للاستثمار بأن هذه الاتفاقية ستؤدي إلى زيادة حجم استثمارات الشركة وتوسيع نطاق أنشطتها في المنطقة مشيراً إلى أن هذه الاتفاقية الاستراتيجية تعكس المستقبل الواعد لحلول الطاقة المستدامة في أسواق الشرق الأوسط وأفريقيا. ويمتضى بنود هذه الاتفاقية تصبح شركة القلعة إحدى الوكلاء الرئيسيين لشركة جلوبال نوليدج الكورية في دول الشرق الأوسط وأفريقيا مثل الإمارات العربية والسعودية ومصر والسودان والمغرب وتونس والجزائر وليبيا وتزانيا ونيجيريا والسنغال وناميبيا وجنوب أفريقيا أيضاً وستكون شركة القلعة مسؤولة عن تقديم الخدمات الاستشارية واقتراح النواهج الأفضل لتنفيذ مشروعات الطاقة المتجددة والدائمة.



محمد عطا

3 Clippings

Publication/Website	Al Mal
Date	24/6/2013
Country	Egypt
Description	Daily Newspaper
Page	6
Article Type	Press Release

القلعة المصرية توسع نطاق استثماراتها في منطقة الشرق الأوسط وأفريقيا

في ظل الطلب المتنامي على الطاقة المتجددة في القارة السمراء والشرق الأوسط وقعت شركة تجارية إقليمية مذكرة تفاهم استراتيجية مع شركة «جلوبال نوليدج» الكورية لتقديم حلول الطاقة المتجددة في المنطقة. أعلنت اليوم شركة القلعة المصرية للاستثمار «رابطها على الانترنت www.egy-castle.com - إحدى الشركات التجارية الكبرى في المنطقة - أنها زادت من حجم استثماراتها بالشرق الأوسط من خلال توقيع اتفاقية استراتيجية مع شركة جلوبال نوليدج الكورية التي تعد من الشركات الرائدة في الطاقة في العالم، وتعد مذكرة التفاهم أحدث الاتفاقيات بين الشركتين، والتي تشير بدورها إلى القوة والسمعة المتنامية لشركة القلعة المصرية في قطاع التجارة والتسويق، فضلا عن خططها التوسعية الطموح في تملكته على الإعلان، قال السيد محمد عطا جاد، رئيس مجلس الإدارة، العضو المنتدب لشركة القلعة المصرية للاستثمار، «إننا سعداء للغاية بزيادة حجم استثماراتنا وتوسيع نطاق أنشطتنا في المنطقة بما يعكس تنامي حضورنا وانتشارنا الإقليمي، وتكشف هذه الاتفاقية الاستراتيجية عن المستقبل الواعد لحلول الطاقة المستدامة في أسواق الشرق الأوسط وأفريقيا»، وأكد عطا أن الطاقة المتجددة هي السبيل الوحيد لسد احتياجات الطاقة المستقبلية في ظل التوقعات بالزيادة الكبيرة في الطلب على الطاقة في الشرق الأوسط وأفريقيا في العقود المقبلة.

ويقتضى بنود هذه الاتفاقية تصحیح شركة القلعة أحد الكوالم الرئيسيين لشركة جلوبال نوليدج الكورية في دول الشرق الأوسط وأفريقيا مثل الإمارات العربية والسعودية ومصر والسودان والمغرب وتونس والجزائر وليبيا وتزانيا ونيجيريا والسنغال وناميبيا وجنوب أفريقيا أيضا، وستكون شركة القلعة مسؤولة عن تقديم الخدمات الاستشارية واقتراح المواقع الأفضل لتنفيذ مشروعات الطاقة المتجددة والدائمة.

من المتوقع أن يتزايد الطلب على الطاقة بمستويات هائلة في الشرق الأوسط، إذ يتوقع أحدث التقارير أن يزيد الطلب على الطاقة بنسبة 30% بحلول العقد المقبل، مما يدفع بعض الدول للبحث عن بدائل لارتفاع تكلفة المصادر التقليدية للطاقة مثل الكهرباء، وتتميز الطاقة المتجددة بكونها موفرة في التكلفة، فضلا عن كفاءتها العالية وتأثيرها الضئيل على البيئة. ورغم أن أفريقيا والشرق الأوسط هي المنطقة المفضلة لتنفيذ مشروعات الطاقة الدائمة مثل الطاقة الشمسية، لكن نصيب مشاركتها في تلك المشروعات لا يتجاوز 4% من حصة السوق العالمية.

وختم جاد تصريحاته قائلا: «تعد المناطق الصحراوية في السعودية ومصر والسودان وليبيا والجزائر على سبيل المثال أماكن مثالية لإقامة مشروعات الطاقة المتجددة والشمسية، ونحرص من خلال وجودنا الملموس في المنطقة على الاستهداف المسبق لهذه الدول وتطلع لتقديم حلول جذرية للطاقة المتجددة».

تتخصص الشركة في استيراد وتصدير المواد الأساسية مثل الأسمتت والأسمدة والقار والسلع الغذائية المصنعة والحديد والفوسفات والكميماويات، بالإضافة إلى المنتجات الصناعية المتنوعة. لقد أصبحت شركة القلعة المصرية للاستثمار شريكا جديرا بالثقة بفضل عمليات الاستيراد والتصدير الفعالة ذات الشفافية العالية والشبكة اللوجيستية الشاملة، توجد القلعة المصرية للاستثمار في المنطقة منذ 15 عاما ولديها فروع في مصر والإمارات لتلبس احتياجات الأسواق الدولية في أفريقيا والشرق الأوسط وجنوب أوروبا وآسيا، وتسمى الشركة جاهدة لتقوم بدور كبير في تنمية المنطقة وتطويرها من خلال إمدادها بالمنتجات والسلع المطلوبة.



3 Clippings

Publication/Website	Saudi Gazette
Date	30/6/2013
Country	KSA
Description	Daily Newspaper
Page	14
Article Type	Press Release

Egyptian Castle raises investment in MEA region

EGYPTIAN Castle Investments (<http://www.egy-castle.com>), a leading regional trading company, has increased its investments in the MEA region by signing a strategic agreement with Korea's Global Knowledge Company (GKC), one of the world's foremost energy companies. The Memorandum of Understanding (MOU) is the latest agreement between the two firms and highlights Egyptian Castle Investments growing strength and reputation in the commodities sector as well as its aggressive expansion plans.

Mohamed Atta Gad, Chairman and Managing Director of Egyptian Castle Investments, said "our strategic MOU also signifies the potential Egyptian Castle and GKC sees for sustainable energy solutions in the Middle East and African markets. With the Middle East and Africa's energy demands predicted to rise exponentially in the coming decades, renewable energy is an effective way to meet future energy demand."

Under the terms of the agreement, Egyptian Castle Investments will be one of GKC's main agents throughout the Middle East and Africa, including the UAE, Saudi Arabia, Egypt, Sudan, Morocco, Tunisia, Algeria, Libya, Kenya, Tanzania, Nigeria, Senegal, Namibia, and South Africa. The company will be responsible for consulting and recommending optimal sites to implement sustainable or renewable energy projects.

Energy demand in the MEA region is expected to sky rocket, with latest sources estimating energy demand will grow by 30 percent in the coming decade. This is prompting countries to seek alternatives from the rising cost of traditional sources such as electricity. Sustainable energy such as wind or solar has the advantage of being more cost effective as well as incredibly resource efficient, thus creating far less impact on the environment. — SG

3 Clippings

Publication/Website	Al Mashhad
Date	1/7/2013
Country	Egypt
Description	Weekly Newspaper
Page	11
Article Type	Press Release

ايجيشان كاسل ونوليدج تتعاقدان لإنتاج الطاقة المتجددة

فى ظل الطلب المتنامى على الطاقة المتجددة فى الشرق الاوسط وأفريقيا أعلنت شركة ايجيشان كاسل للإستثمار أنها قامت بزيادة حجم استثماراتها بالشرق الأوسط إنطلاقا من خططها التوسعية الطموحة من خلال توقيع اتفاقية استراتيجية ومذكرة تفاهم مع شركة جلوبال نوليدج الكورية لتقديم حلول الطاقة المتجددة فى المنطقة.

فى هذا الصدد أعرب محمد عطا جاد رئيس مجلس الإدارة والعضو المنتدب لشركة ايجيشان كاسل للإستثمار عن سعادته بزيادة حجم الإستثمارات وتوسيع نطاق أنشطة شركته فى المنطقة بما يعكس تنامي الحضور والإنتشار الإقليمي، كما تكشف هذه الاتفاقية الاستراتيجية المستقبل الواعد لحلول الطاقة المستدامة فى أسواق الشرق الأوسط وأفريقيا، وأكد عطا أن الطاقة المتجددة هي السبيل الوحيد لسد احتياجات الطاقة المستقبلية فى ظل التوقعات بالزيادة الكبيرة فى الطلب على الطاقة فى الشرق الأوسط وأفريقيا فى العقود القادمة.

وبمقتضى بنود هذه الاتفاقية تصبح شركة ايجيشان كاسل إحدى الوكلاء الرئيسيين لشركة جلوبال نوليدج الكورية فى دول الشرق الأوسط وأفريقيا مثل الإمارات العربية، السعودية، السودان، المغرب، تونس، الجزائر، ليبيا، تنزانيا، نيجيريا، السنغال، ناميبيا، جنوب أفريقيا، ومصر، وستكون الشركة مسؤولة عن تقديم الخدمات الاستشارية واقتراح المواقع الأفضل لتنفيذ مشروعات الطاقة المتجددة والدائمة.

وأضاف جاد إن المناطق الصحراوية فى السعودية ومصر والسودان وليبيا والجزائر على سبيل المثال تعد أماكن مثالية لإقامة مشروعات الطاقة المتجددة والشمسية، ولذلك نعرض من خلال وجودنا فى المنطقة على الاستهداف المسبق لهذه الدول ونطلع لتقديم حلول جذرية للطاقة المتجددة.

3 Clippings

Publication/Website	Community Times
Date	July/August Issue
Country	Egypt
Description	Monthly Magazine
Page	91
Article Type	Press Release

Egyptian Castle Increases its MEA Investment

Egyptian Castle Investments, a leading regional trading company announced it has increased its investments in the MEA region by signing a strategic agreement with Korea's Global Knowledge Company (GKC), one of the world's foremost energy companies. The Memorandum of Understanding (MOU) is the latest agreement between the two firms and highlights Egyptian Castle Investments growing strength and reputation in the commodities sector as well as its aggressive expansion plans.

Under the terms of the agreement, Egyptian Castle Investments will be one of GKC's main agents throughout the Middle East and Africa, including the UAE, Saudi Arabia, Egypt, Sudan, Morocco, Tunisia, Algeria, Libya, Kenya, Tanzania, Nigeria, Senegal, Namibia, and South Africa. The company will be responsible for consulting and recommending optimal sites to implement sustainable or renewable energy projects.

Energy demand in the MEA region is expected to sky rocket, with latest sources estimating energy demand will grow by 30% in the coming decade. This is prompting countries to seek alternatives from the rising cost of traditional sources such as electricity. Sustainable energy such as wind or solar has the advantage of being more cost effective as well as incredibly resource efficient, thus creating far less impact on the environment.

Although considered to be the preferred region to implement sustainable energy solutions such as solar, Africa and the Middle East's share of sustainable energy projects account for only 4% of the world's market share.